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To: @minvws. ni];IEENEXETS)EEE @ min vws.ni]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Wed 4/1/2020 8:52:41 AM

Subject: RE: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Received: Wed 4/1/2020 8:52:42 AM

Lijkt mij logisch dat je inderdaad dubbele financiering wil voorkomen. M.i. zijn we het helemaal eens. Je wilt echter ook het

"tussen wal en schip vallen” van partijen voorkomen. Wat nodig is dat is een goede bewegwijzering.

var:INE)MEERc nos
Verzonden: woensdag 1 april 2020 10:51

@minvs.ni>;IEEE)EEErns.Aan:

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Even checken of we op dezelfde lijn zitten.

In de QA’s hebben we aangegeven dat zorgaanbieders in eerste instantie zich moeten melden bij de zorgverzekeraars, maar

voor het gedeelte waarvoor zij geen steun krijgen van zorgverzekeraars kunnen zij aanspraak maken op de rijksregelingen (mits

zij voldoen aan de voorwaarden die daaraan gesteld worden).

Waar| size ‘Het kan NIET beide.’, gaat het om dezelfde steun. Je kan dus niet 2x dezelfde steun krijgen uit twee

verschillende regelingen. Maar je kan wel 2x een beroep doen op verschillende regelingen, namelijk als je of geen helemaal geen

steun krijgt via Zvw of slechts gedeeltelijk; voor de steun die niet krijgt via Zvw kan je naar de rijksregelingen.

Akkoord?

Groet,

512e 5.1.2e Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

5.1.2e Directie Zorgverzekeringen (dZ) | Clusters Zorginkoop en Verzekeringsmarkt |

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag |

Kamer: | EEEZI Tesfoon: oo)[EEE-mail: [JEEEZIOminvws.nl |

van:IGEN BOE nos)
Verzonden: woensdag 1 april 2020 10:40

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Nee volgens mij is het in principe maken zorgaanbieder gebruik van de afspraken met zorgverzekeraars. Als ze daar geen

gebruik van kunnen of willen maken dan pas Rijksbrede regeling.

Wat de afspraken met zorgverzekeraars precies wel of niet vergoeden wordt momenteel uitgewerkt door ZN, Z, FEZ en

PZo.

Verzonden met BlackBerry Work
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(www.blackberry.com)

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Telefoon: (070 Mobiel: 06 1179 4792

Secretares:sel 5.1.2e elefoonnummer: (070) IEEE
mailadres: JEREL@ minvws.nl

von: INCKEEN) “JERE iv
Datum: woensdag 01 apr. 2020 10:20

Onderwerp: RE: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Dank voor je telefoontje + Q&A.

Nog even een ding checken:

In de Q&A staat “"zorgaanbieders die niet of slechts voor een deel van hun activiteiten steun zullen ontvangen [... via de

zorgaanbieder regeling]”. Hoe verhoudt zich dat tot de zin in de ZN-brief:

“Met het ministerie van VWS is overeengekomen dat zorgaanbieders die van deze ondersteuning

gebruik gaan maken, daarmee afzien van een beroep op de algemene regelingen die het Rijk

openstelt voor bedrijven en zelfstandigen.”

Kun je dat lezen als: wanneer de zorgaanbieder -regeling het financiele verlies niet helemaal dekt, er dan toch voor een deel

gebruik kan worden gemaakt van de Rijks-regeling (uiteraard met sluitende onderbouwing, geen dubbel financiering, etc).

Van: 5.1.28 )SEEem invws.ni>
Verzonden: woensdag 1 april 2020 09:52

aan:IEE)SEEo minvws.ni>
Onderwerp: FW: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Met vriendelijke groet,
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-
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Telefoon: (070) EXER viobie!: oc/NNEKECINN
Secretaresse telefoonnummer: 070) IEE
mailadres: minvws.n|

von:NCEEEREvs i>
Datum: woensdag 01 apr. 2020 09:01

Onderwerp: FW: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Zie onderstaande mailwisseling op de steun aan apothekers. Zou een van jullie die even op kunnen pakken? Misschien handig
om even contact op te nemen metlKILM De lijn is de algemene lijn die ERIM hieronder schetst. Ik moet nu de input voor de

QA’s voor het debat verwerken.

5120 RS vandaag niet.

Groet,

512e 5.1.2e

5.1.2e orgv

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

rzekeringen (dZ) | Clusters Zorginkoop en Verzekeringsmarkt |

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

Kamer: | EE T<efoon: oo EEE EEE Cminvws.nl |

van:IEEEMEXEDN© inv vs.nl>
Verzonden: woensdag 1 april 2020 08:47

@minvws.nl>;

EEN enminvws.ni>
Onderwerp: RE: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Wellicht overzie ik het nog niet geheel, m.i.:

M.b.t. eerste punt (maar hier kan ik de sentimenten / onderlinge verhoudingen tussen verzekeraars en apothekers
wellicht verkeerd inschatten): dit soort problematiek is breder (zoals fysioc en mondzorg), geen aparte

uitzonderingen maken voor apothekers - ‘gewoon 1 lijn trekken’. Die geruststelling is al, i.i.g. deels, gegeven:

regeling vanuit verzekeraars. Aanvullend daaraan zou je vanuit VWS/GMT nog een signaal richting apothekers
kunnen geven dat ook wij (VWS) erachter staan (zoals ook staat aangegeven in de brief) en dat we verwachten dat

dit een adequate manier is om hiermee om te gaan. Even afstemming hierover met Z.
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M.b.t. tweede punt: hierover (vanochtend?) afstemming tussen ZEEECZ (...) en GMT organiseren -

ook contact met van MEVA. Als ik het goed begreep is hier al over nagedacht en is ‘men’ er mogelijk al

uit. IEEEbaf nog aan  Alspraken met zorgimkopers zijn - met een mooi woord - voorliggend aan andere afspraken.
Dus zorgaanbieders die steun nodig hebben moeten zich eerst bij de inkoper melden. Maarrir we gaan niet elke

zorgaanbieder hiermee bereiken, dus is het zaak ook de Rijksbrede regelingen achter de hand te hebben voor hen.”.

JE kun je dit laatste punt verduidelijken?

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 22:32

Onderwerp: Apothekers keuze voor Zvw-regeling / TOGS

Urgentie: Hoog

Hallo allemaal,

De KNMP overweegt in de pen te klimmen (o0.a. vanwege druk uit de achterban) richting Tweede Kamer over de keuze die

apothekers moeten maken tussen de TOGS-regeling en de Zvw-regeling. Zij vragen of, door middel van een soort

hardheidsclausule oid, de keuze open zou kunnen blijven, omdat niet bekend is hoe lang de crisis duurt en wat de impact wordt.

Wat er nog meer meespeelt:
- Het akkoord voor financiéle steun voor de huisartsen dat eerder deze week al wel is gesloten (“waarom is er niet zo'n

akkoord voor apothekers?”)
- Het aloude wantrouwen tussen apothekers en zorgverzekeraars

Apothekers zien zich geconfronteerd met verschillende financiéle gevolgen, grofweg:
1. Extra kosten maken vanwege de crisis (0.a. irt tekorten, uitval personeel, meer bezorging)
2. Inkomstenderving door afname eerste uitgifte en weinig stijging herhaalmedicatie

Dit is vooral van belang voor kleine zelfstandige apotheken (eenpitters). Daarbij komen nu de signalen dat apotheekteams met

uitval te maken krijgen door ziekte.

Wat betreft de afhname van de eerste uitgifte kreeg ik eerder vandaag deze info:

Eerste uitgiftes
Het aantal eerste uitgiftes is vanaf 16-3 opvallend gedaald. In de week van 16 maart zagen we een daling van 14% van de

EU ten opzichte van een gemiddelde week in januari en februari van ditjaar. Vorige week daalde dat tot minus 16%.

Donderdag 26-3 was het voorlopig laagste aantal EU van heel 2020. Dat was een min van 33%, waarbij een donderdag vaak

een laag aantal eerste uitgiftes heeft dan de andere werkdagen. Het aantal EU lijkt nu weer enigszins te stijgen, maar de

bewegingen zijn nog relatief groot.

SFK heeft (nog) niet gekeken wat er precies gebeurt. Mogelijk zijn mensen terughoudend met naar hun huisarts gaan,

mogelijk hebben specialisten hun afspraken gecancelled waardoor nieuwe specialisten-medicatie wegvalt, etc.

Wat dit betekent voor de bedrijfsvoering van apotheken over heel 2020 is nu nog slecht voorspelbaar.

Zowel BENU als SFK kunnen nog gedetailleerder analyses maken. Ik heb van BENU ook al een overzicht gekregen naar

categorie middelen.

De twee regelingen sluiten elkaar uit, al richten ze zich, voor zover ik het kan beoordelen, op andere aspecten, en kunnen

apotheken met verschillende aspecten te maken krijgen. Er kan natuurlijk sprake zijn van opportunisme (achteraf bekijken
welke regeling het gunstigste is), maar dat de financiéle tegenslag van meer kanten kan komen is natuurlijk ook niet

ondenkbaar, bij een zorgverlener die zich ook in de markt bevindt. Ik heb de KNMP uiteraard al laten weten dat ik de kans zeer

klein acht dat apothekers gebruik kunnen maken van beide regelingen, en dat snappen ze ook wel. Maar niettemin, twee

vragen:

- Is er iets dat we kunnen doen om ze wel gerust te stellen/iets van comfort te bieden, zeker de kleine

apotheken die het vooral van de uitgiftes moeten hebben, zodat ze zich kunnen richten op de zorg de

komende tijd? (en kunnen we dat voor het debat morgen al melden?)
- Hoe kunnen we er voor zorgen dat we hierin als VWS met één duidelijk en eerlijk verhaal komen, ook gezien

de vergelijkbare discussie bij Mondzorg & Fysio?

Mijn analyse tot zover, ik hoor graag aanvullingen & opmerkingen!
Groet,
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JEM enmp.ni>
Onderwerp: nav tel. kontakt

Nav de brief van ZN en de eerdere communicatie vanuit VWS zijn wij blij dat de overheid staat voor continuiteit zorgverlening en

zorgaanbieders. Ook goed dat er via het maatregelenpakket van de overheid en via zorgverzekeraars 2 regelingen zijn, die

overigens elk ander bereik hebben.

Voor (individuele) apotheken is een keuze maken uit die 2 ‘regelingen’ op voorhand complex, vanwege onzeker beloop virus.

En ook onzekerheid over schade in personeel en bedrijfsvoering enerzijds en extra kosten voor zorgverlening anderzijds.

Daarom willen wij voor apotheken de optie openhouden om beide te benutten, met als uitgangspunt dat extra kosten en

omzetderving maar één keer gecompenseerd worden.

Wij willen op dit punt graag een toezegging. Alternatief is dat we inderdaad een brief aan de Kamer sturen met als oproep: steun

dit verzoek, zodat zorgaanbieders geen nadelige consequenties ondervinden van de crisis.

Zie in de bijlage de brief van ZN met gemarkeerde passage (én onze (eerdere) brief aan ZN).

Vwhb cijfers: zie eerdere input nav artikel FD.

Kan je hiermee uit de voeten?

Groet,


